

Tilstede: Rolf, Inge, Jette, Andreas, Rune, Flemming, Stine, Mikkell.
Afbud: Christian

1. Valg af ordstyrer og referent

Referent: Rune, Ordstyrer: Stine

2. Godkendelse af referat fra sidste bestyrelsesmøde

Referat godkendt

3. Gennemgang af Aktionslisten.

Listen er tom.

4. Status for kontingent restancer.

Rolf har udsendt 59 rykkere, og modtaget 22 udmeldelser. Pt. 29 der ikke har reageret.

De vil modtage endnu en rykker. Og vil ellers blive slettet som medlemmer inden 1. april.

5. Dagsorden for kommende Generalforsamling

Dagsorden til GF blev gennemgået.

Peter H. Bang som dirigent, Per vil gerne tage referat.

DOF vil sandsynligvis hæve afgiften pr. medlem med ca. 40 kr. Efter nogen drøftelse, blev det besluttet at bestyrelsen anbefaler uændret kontingent.

Pkt. 11-14 drøftet.

6. FORSLAG til vedtægtsændring § 7

Bestyrelsen kan tiltræde forslaget. Princippet er at vi kan slette folk inden vi skal betale til DOF.

7. Kandidater til valg på kommende Generalforsamling

Jette (kasserer) villig til genvalg,

Mikkell villig til genvalg

Andreas villig til genvalg

Flemming modtager ikke genvalg.

Stine villig til genvalg.

Christian villig til genvalg.

Revisor villig til genvalg.

Bjarne ? Rolf ringer.

8. Kig på Årsregnskab for fremlæggelse på Generalforsamlingen

Regnskab gennemgået.

9. Budget for kommende år.

Budget for 2024 gennemgået samt forslag til budget for 2025 og 2026

Enighed om at vi budgetterer med udgift til lagerrum hos Shurgard ca. 20.000,-

Rolf indgår aftale for næste år.

10. Opgavefordeling (fra sidste møde)

Liste gennemgået. Diverse opgaver overført fra Rolf til andre.

11. Forslag fra Andreas om Træningstasker.

Rolf forslår indkøb af en taske til, så vi har 4. Så kan to hold deles om en taske. Holdene fordeles så det er folk der bor i nærheden af hinanden.

12. Forslag fra Christian om Vinter OL nov 2025

Sendes til arrangementsudvalget.

13. Forslag fra Erik om OK Benzin sponsor

Jette undersøger reglerne for ordningen, og derefter tager bestyrelsen stilling til hvad vi anbefaler.

14. Forslag fra Gitte om Klubmesterskab

Tages op på GF.

15. Tårnby kommune - Stjerner i natten 23.maj ?

Ingen vil umiddelbart være tovholder; vi ser om vi kan finde en inden GF.

Drøftes på seminar 5. april.

16. AMOK Kortpolitik

Bestyrelsen er enig i den foreslåede politik.

17. Eventuelt